
P/D: 5/4/5/2020 

 

Zápis  č.  5 

z jednání OV Nevšová  dne  4. 5. 2020 
 

 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 20:00 

Počet přítomných členů: 8 

Omluvení členové: 1 

Neomluvení členové: - 

Osoby přizvané na jednání OV: Ing.Pavel Hrbáček 

Hosté - 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster  

Zapisovatel: Naďa Zemánková 

  

 

Schválený program jednání: 

 

• Informace investičního oddělení 

• Aktuální informace 

• Řešení pozemkových úprav 

• Nové body, jednání s ŘSZK 

• Ostatní 

• Závěr 

 

1. Informace investičního oddělení 

- Všechny investiční akce běží dle Zápisu č.4 ze dne 6.4 2020 

- Přípojka SDH 

- Střed obce- nová komunikace k mostu u

- Nátěr zábradlí 

- Most u č.p.100 

- Kanalizace 

- Solár Drahanec – zadáno k posouzení CHKO 

 

2. Informace předsedy OV Bronislava Münstera, kontrola úkolů ze dne 6. 4., body  

jednání a nové úkoly 

 

- Zprůchodnění pozemků podél Nevšůvky směrem k Padělkům a dále Slavičínu pro pěší – 

zatím neřešeno, nový návrh p.starosty – řešení v součinnosti s MVDr Sedláčkem 

- Parkování u DS – zřízení parkovací plochy – splněno – parkování ! 

- Parkování na obecních pozemcích – problém na mnoha místech v obci 

- Informace o položení dlažby v kapli a malování interiéru začne příští týden  

- Možnost zajištění přívodu el.energie do parčíku před č.p.51 a k pomníku - úkol trvá 

- Oprava parapetů v DS - úkol trvá 

- Nepořádek okolo DS po zabíjačkách – nový Provozní řád pro příští sezonu – vytvořen, 

zajistit umístění v DS a na webu obce 

- Chladící zařízení v DS - hotovo, řešíme izolační dveře k chlaďáku 



- Vrácení klíčů od DS Mysliveckým spolkem a p.Změlíkem – řeší p.Kovář 

- Pracovník obce – nástup nového pracovníka p.Drgy  od 4. 5. 2020 

- – Kozice - smlouva o prodeji pozemku k rozšíření cesty podepsána 28. 4. 2020 

- Nový návrh na výměnu pozemků – nepřijato, neboť  nenabízí 

pozemky odpovídající hodnoty 

- Ukončení smlouvy o nájmu pozemku s  - řeší odd.majetku města, 

vyrozumění odesláno 

- Žádost  – odkoupení pozemku pod kůlnou – odsouhlaseno OV 

- Úprava obecního pozemku na zpevněnou plochu – - odsouhlaseno OV, 

schváleno Radou města 

- Osazení okr.stromů u DS – hotovo, zasazeno 8 ks bobkovišní 

- Traktor po obec RBK - řešíme novou dotaci z Evropských fondů 

- Výsadba ovocných stromků v rámci rozpočtu města 

- Nátěr zábradlí u hostince – po dodání barev, začne příští týden 

- Zastávka v Drahanci – nátěr dokončí nový pracovník p.Drga 

- Dveře v KD –  termín se posouvá na polovinu května 2020 

- Projekt na vpusť u domu - Ing. Prokůpek, Ing. Ondřej Zemánek, schůzka u 

vpusti 23. 4. 2020, další řešení podle úpravy terénu kolem sousedících nových domů 

- Nákup ozvučovací techniky - p. Anders a p. Masař - zatím pozastaveno z důvodu  Pokynu 

starosty města Slavičína č.1 

- Oprava cesty na Paseky – dokončeno 

- Úkol – obecní „ betlém“, paní Medvědová a Drgová - úkol trvá 

- Jednání o průjezdnosti cyklostezky k Luhačovicím, nové umístění turistických značek 

- Žádost  z Pasek o umístění popelnice v obci – řeší M. Kovář 

- Oprava prvků v MŠ + celta + nátěr prvků  

- Zřízení lavičky u nového kříže, souhlas OV - řeší MVDr Sedláček, Ing.Kovář, 

Bc.Medvědová 

- Info k výrobě orientační tabule u č.p.100 

- Pořízení digestoře v kuchyni KD – vyhodnocovány finanční nabídky firem 

- Pořízen zdarma konvektomat a kávovar, nutný servis 

- Posílení signálu internetu na sál KD – p. Macejko 

- Oprava obecního rozhlasu  

- Strouha naproti domu – nutno vyčistit, vyřezat keře (hasiči) 

- – stížnost na uložené dřevo. Nenachází se na jeho pozemku 

- Stížnost na dřevo uložené směrem k 

- Poděkování Klubu seniorů za relaci v Českém rozhlase 

- Dohoda s panem Abramovem  o sečení koryta potoka a svahů nad kaplí 

- Čištění cyklostezky 

- Výroba vlaječek s obecním znakem - sponzorsky 

 

Informace z jednání s vedením ŘSZK – ve čtvrtek 23. 4. 2020 v Nevšové 

 

- Účastníci - ředitel ŘSZK Ing.Malý a realizace investic ŘSZK Ing.Berecka, projektant Ing. 

Prokůpek a Ing.Urbanová, starosta města Slavičína Mgr.Chmela, Ing. Matonoha a Ing. 

Viktorinová , OV Nevšová - B.Münster. 

- Prohlídka křižovatky pod kaplí a krajské komunikace směrem k mostu 

- Prohlídka konstrukce mostu 

- Návrhy řešení opravy komunikace od kaple k mostu včetně řešení opravy mostu 



- Zpracování rozpočtu a podíl investic obce v projektu 

- Předpokládané zahájení prací září-říjen 2020 

3. Různé  

Informace Ing. Hrbáčka o jednání ohledně pozemkových úprav 

Žádost u zřízení nových rozhlasových hnízd – na Čtvrtích pod školou 

Žádost o posunutí značky zákaz vjezdu cca o 5 metrů na cyklostezku na Slavičín 

Schůzka zástupců OV a  k definitivnímu řešení jejich plotu  

Při kontrole vytýčení pozemků nebyl nalezen žádný problém na straně

 

4.    Usnesení  

 

Usnesení 1/OsVN 5/20   

Osadní výbor souhlasí s požadavkem na odkoupení pozemku pod kůlnou 

Hlasování: pro - 8, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

 

 

 

 

 

Termín další řádné schůze 8. 6. 2020 v 17.00. 

 

               

Bronislav Münster 

                  předseda OV Nevšová  

 

Zapsala: Naďa Zemánková 


